
Saksprotokoll i Samferdselsutvalet - 11.02.2015

Stein Inge Ryssdal sette fram protokolltilførsle.

Høgre vil vurdera saka fram mot endeleg vedtak i fylkestinget.

Alf Helge Greaker sette fram forslag til nytt pkt.

- Ordninga med tidsdifferensierte bompenger skal evaluerast etter eitt år.

- I arbeidet med eventuelle endringar for å nå måla, må andre modellar for tidsdifferensierte bompengar 

vurderast, herunder den langsiktige modellen i rapporten «Køprising i Bergensområdet? Hovedresultater, 

konklusjoner og anbefalinger» frå Urbanet Analyse (2009), samt miljødifferensierte modeller

Tom Skauge sette fram fylgjande forslag

Tillegg til pkt:

1. …, med den endring at det vert innført ei høgare avgift i rushtid. Ekstrainntektene skal gå til 

kollektivtiltak, mao. drift av og tiltak for framkomst for kollektivtransport.

Endring av pkt:

2. I rushtida mandag-fredag kl. 06-10 og 14-18 skal taksten vere kr. 70,- (same pris for kollektivreise 

t/r) for liten bil og 140 kroner for stor bil. Utanom rushtida vert takst som i dag.

3. ..om den nye ordninga medfører vesentlige avvik fra målet om å redusere trafikken gjennom 

bompengeringen med 25 % innen 2 år. Lokale fullmakter .. 

4. Innføring av tidsdifferensierte bomsatsar gjer det naudsynt med eit kraftig forbetra kollektivtilbod 

som skal gje eit godt alternativ til dei som vel vekk bilen. 

Nytt pkt:

5. Tre tiltak må være klare eit halvt år føre prisdifferensiering vert innført:

a) Auka kapasitet for buss og bane.

b) Kollektivfelt på alle 4-felts innfartsårene for å gje bussen køfri konkurransefortrinn.

c) Godkjenning i Stortinget for å bruke inntekter frå bomringen til drift av kollektivtilbodet.

Røysting

Fylkesrådmannen sitt forslag til innstilling fekk 6 røyster (A, SV, KRF, V) og fall.

Alf Helge Greaker sitt forslag til nye pkt fekk 6 røyster (V, KRF, SV, A) og fall.

Tom Skauge sitt forslag til endra innstilling og nytt pkt fekk 1 røyst og fall.

Innstilling

Saka går vidare til fylkesutvalet utan innstilling frå samferdselsutvalet

Protokolltilførsle frå Stein Inge Ryssdal.

Høgre vil vurdera saka fram mot endeleg vedtak i fylkestinget.


